

<https://artonthewaterfront.ca/>

AGES: 7 and under one winner will be announced
 8 - 11 one winner will be announced
 12 - 16 one winner will be announced

DATE: **Saturday June 7, 2025**

SHOW TIME: 11:00 to 12:00

LOCATION: Main Stage, corner of Victoria & Mill Streets, Chesterville ON

ARRIVAL: 10:30 at building entrance

CONTACT: Suzanne Millaire 613-552-3532

TO REGISTER: send completed form to: smmillaire@gmail.com

Deadline to register: no later than June 6, 6:00 pm

PARTICIPANT(S) INFO /M REGISTRATION

Note: if more than one person is performing (group) please add names below and a parent's signature for each child if from another household.

FIRST NAME: _____

LAST NAME: _____

AGE: _____

CONTACT INFO:
(cell & email): _____

TALENT: _____ (singing, dancing, poetry, stand-up comedy...)

- **Participants singing or dancing to music must have music on a USB stick and *NOT a cell phone*** to hook up to the P.A. - please give the USB to Suzanne Millaire by 10:40 am with the name of participant and song title ~ this will ease the flow of the event
- **Participants 10 years and under must be accompanied** by a parent or guardian

SIGNATURE of PARENT or LEGAL GUARDIAN: _____ (a confirmation email from the parent/guardian is acceptable as a signature)

Note: Art on the Waterfront Group will not be liable for any injuries, loss or damage to my child's person or property, however caused, arising out of or in connection with the my child taking part in the Kids' Talent Show event.

<https://artonthewaterfront.ca/>

ÂGES : 7 et moins un gagnant sera annoncé
 8 - 11 un gagnant sera annoncé
 12 - 16 un gagnant sera annoncé

DATE : **samedi 7 juin, 2025**

HEURE DU SPECTACLE : 11 h à 12 h

LIEU : Scène principale, coin des rues Victoria et Mill, Chesterville ON

ARRIVÉE : 10h30 à l'entrée du bâtiment

CONTACT Suzanne Millaire 613-552-3532

POUR S'INSCRIRE : envoyer le formulaire rempli à : smmillaire@gmail.com

Date limite d'inscription : au plus tard le 6 juin 18 h

INFORMATIONS SUR LE(S) PARTICIPANT(S) / INSCRIPTION

Note : si plus d'une personne se produit (groupe), veuillez ajouter les noms ci-dessous et la signature d'un parent pour chaque enfant s'il fait partie d'un autre foyer.

PRÉNOM : _____

NOM DE FAMILLE : _____

AGE : _____

INFORMATIONS DE CONTACT :
(portable et email) : _____

TALENT : _____
(chanson, danse, poésie, stand-up comédie...)

- **Les participants qui chantent ou dansent sur de la musique doivent avoir de la musique sur une clé USB et *NON un téléphone portable* à brancher à la sonorisation. - merci de remettre la clé USB à Suzanne Millaire avant 10h40 avec le nom du participant et le titre de la chanson ~ cela facilitera le déroulement de l'événement**
- **Les participants de 10 ans et moins doivent être accompagnés d'un parent ou d'un tuteur**

SIGNATURE du PARENT ou du TUTEUR LÉGAL : _____ (un e-mail de confirmation du parent/tuteur est acceptable comme signature)

Remarque : le groupe Art on the Waterfront ne sera pas tenu responsable des blessures, pertes ou dommages causés à la personne ou aux biens de mon enfant, quelle qu'en soit la cause, découlant de la participation de mon enfant au spectacle de talents pour enfants ou en rapport avec celle-ci.